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Fremmødte: Anders Møller Andersen AMA
Johan Frey JF
Mogens Beltoft MB
Karl Kristian Dollerup KKD
Tommy Nyby Jørgensen TNJ
Ole Barnkob Kaas OBK
Søren Wistisen SW
Jens B. Albertsen JBA

1. Status flyveaktivitet.
SW har styr på S-teorien. SW køber et sæt kompendier til vore undervisere.
Ungdomsskolen i Rebild vil gerne være med til at samarbejde om svæveflyvning. Det bliver afholdt
på eftermiddage, samt en intensiv skolingsuge. Det bliver første uge i juli. AMA og JF tager videre
kontakt med Rebild Ungdomsskole.
Der mangler instruktører, meddeles det fra instruktørudvalget.
Flysimulatoren Condor bliver brugt af flere klubber som simulator til træning af elever. AMA har
fået forkroppen af en Cirrus fra Morten Habekost til projektet.

2. Status flyvedligehold.
Der er 20 på værkstedsholdet, hvoraf 4 er arbejdsledere. Hver arbejdsdag ledes af en arbejdsleder,
der har 4 personer til arbejdet. Værkstedslederen uddelser opgaverne på arbejdsdagen. Det er kun
arbejdslederen der har nøglerne til værkstedets værktøjsskab.

3. Status bygninger.
Værkstedshangaren er ved at være klar. Fyret er ikke sat til endnu.

4. Status vintervedligehold jordmateriel.
Linneman har fået fat i en gearkasse til vores Buick. Wirestyret i spillet skal renoveres.
Kardanakslen mellem gearkasse og bagtøj skal sendes til afbalancering.
Der mangler lidt på golfvognene før de er færdiga, dvs. forhjulsbøsninger og oliefilter.

5. Status økonomi.
JF gennemgår status for økonomien opgjort dd.
JF ønsker at fratræde som kasserer, og takker af efter godt 3 år til generalforsamlingen til foråret.

6. Budget 2007.
JF gennemgik budgetskabelonen for de af bestyrelsens medlemmer der skal indberette
forventningerne til budgettet.

7. Fly.
Der har været en henvendelse på vores DG300, men det blev ikke til noget pga. flyvereglementet i
den klub vedkommende flyver i. Der vil gå for lang tid til han kunne få lov at flyve i den.
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Vi har fået brev fra DG ang. vores LS 10 option. DG er nu nede på kun at ville give 1.200 EUR (ca.
9.000 DKK) i kompensation for de ca. 50.000 DKK vi oprindeligt gav for optionen til LS. Hvis vi
springer fra er pengene tabt. DG begynder serieproduktion i 2007 – vi har den i 2008.

8. Planer for 2007.
TNJ har store planer for vedligehold af bygninger for 2007. Klubhusets vinduer skal renoveres. Den
store hangar skal beklædes med plader, og gavlene skal males.
OBK fortæller at der kommer ny lovgivning om jordvarme i det nye år, så vi skal lige vente lidt
med det projekt. Der er også en komplikation i, at der er en vandboring tæt på klubhuset.
Aviators 75 års jubilæum i efteråret 2007 skal vi også begynde at tænke på.
SW har planer om nye vingebetræk til nogle af flyene. OBK har symaskinen der bl.a. kan sy i den
slags stof, som Jaxida bruger. Nye ladere er også på programmet.
AMA har planer om at etablere en Condor flysimulator i klubhuset.
KKD vil have det nye spil bygget færdig, indkøbe en golfvogn til, samt finde en anden wirehenter.

9. Eventuelt.
Det næste bestyrelsesmøde bliver onsdag 10/1 2007 kl. 19:30 på Sofiendalsvej 60.

For referatet

Mogens Beltoft


